
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 39
I svaret på REU alm. del - spørgsmål nr. 621 (2020-21) udtaler ministeren, at dialogen i 
Våbendialogforum mellem Justitsministeriet og diverse våbeninteressenter er vigtig for at 
kunne sikre en fornuftig og hensigtsmæssig lovgivning på området. I besvarelse beklager 
ministeren, at der ikke er afholdt møder siden november 2019. Vil ministeren oplyse, om 
der siden da er blevet afholdt eller planlagt møder i regi af Våbendialogforum?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand

1/1

Offentligt
REU Alm.del - Spørgsmål 39

Retsudvalget 2021-22


